
 

 

 
 
 
 

 
Betreft: GT-170550-61 – Aanleg fietspad Oude Tongersestraat Bilzen 
 
 
Geachte 
 
Aangaande de ontvangen bezwaarschriften vanuit enkele aangrenzende eigenaars alsook het negatief 
advies van het Departement Landbouw en Visserij, heeft er op maandag 3 juli een overleg plaatsgevonden 
tussen de Stad Bilzen, studiebureau Geotec en de betreffende eigenaars van de aangrenzende gronden van 
het project. 
 
De ingediende bezwaren betroffen vooral het feit dat het niet mogelijk was om de landbouwgewassen 
(bieten, cichorei) te laden omwille van geen plaats om de laadwagen te parkeren en omdat de afstand tot 
het landbouwperceel te groot zou zijn. Een tweede terugkomend bezwaar is dat de toegangen tot de 
percelen beperkt zijn. 
 
In onderling overleg is zodoende het volgende overeengekomen: 

- Het bosplantsoen op het talud wordt vervangen door enkel inzaaien met gras zodoende dit geen 
beperking vormt voor het laden van de landbouwgewassen. 

- Het is toegestaan om de laadwagens op het fietspad te parkeren tijdens het laden van de 
landbouwgewassen. In functie hiervan wordt de mogelijkheid voorzien om het fietspad op te rijden 
ter hoogte van de Elstarstraat. Het fietspad kan gebruikt worden aangezien het hier om een korte 
tijdelijke periode gaat. Wel dient de nodige veiligheid – tijdelijke signalisatie – te worden voorzien 
om de fietsers van de situatie op de hoogte te brengen.  

- De locaties van bijkomende inritten worden aangeduid. Dit betreft een bijkomende inrit op de Oude 
Tongersestraat, 2 thv de nieuwe rotonde alsook enkele bijkomende op de Bivelenweg. Tevens 
worden de inritten voldoende breed (10m) voorzien zodat in- en uitrijden met grote 
landbouwmachines mogelijk is. 

- De inritten langsheen de Oude Tongersestraat worden verwezenlijkt door lokale inbuizingen van de 
gracht. Langsheen de Bivelenweg worden er geen grachten aangelegd, het betreft hier enkel 
beperkte verlagingen van de berm (infiltratiebermen) welke doorrijdbaar zijn met 
landbouwvoertuigen. Inbuizingen zijn hier aldus niet nodig. 

- Het aantal bomen wordt fors verminderd. Er worden nu bomen voorzien om de +- 40m. 
 
 
Bovenstaande punten zijn allen verwerkt in de nieuwe plannen welke op het omgevingsloket opgeladen 
zijn. 
 
Met vriendelijke groeten 
 
 
Bert Poesen 
Projectleider  


